
 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag den 31. august 

Kl. 17.30-20.00 

Møde nr.: 1 

Referat 

Mødeleder: Mikkel 

Fraværende:  

Afbud: Gitte, Simon B., Ann-Lee ,Lars, Anne, Kasper, Madeline 

 

 

 (B) Punkt til beslutning, (D) Punkt til drøftelse, (O) Punkt til orientering   

 

Tids- 

punkt 

Dagsordenspunkt Bilag Forberedelse Ansvarlig 

 Godkendelse af dagsorden (B)    

17.30- 

17.35 

 

Referat 

Præsentationsrunde, da der i år er nye elevrepræsentanter med i 

bestyrelsen, og det i øvrigt er længe siden vi har haft et fysisk møde. 

 

Ingen kommentarer til dagsordenen 

 

Referat af sidste bestyrelsesmøde endeligt godkendt. (Proceduren er at 

referat udsendes hurtigt efter bestyrelsesmødet og hvis der er 

kommentarer eller andet svares der til alle pr. mail. Hvis der ikke inden 

for 5 dage er kommet kommentarer betragtes referatet som godkendt) 

  Mikkel 

Mikkel Frederiksen  Formand 
Ann Christin Rødal Mahrt  Næstformand 
Kasper Krog Andreasen  Forældrerep. 
Lars Pedersen   Forældrerep.     
Simon B. Christensen  Forældrerep. 
Ann-Lee Pavar  Forældrerep.        
Robert H. Kauffmann  Forældrerep  

Vakant   Forældresupp. 
Vakant   Forældresupp. 
Gitte Kondrup   Byrådsrep. 
Jørgen Schou   Med.arb.rep. 
Anne Jørgensen  Med.arb.rep. 
Lili Nyegaard Faber  Elevrep.           

Ella Sømod   Elevrep. 
Madeline Brasch-Andersen  Elevrep. 
Pernille Kjærsgaard  Eksternt medlem 
Preben Meyer   Eksternt medlem 
Simon Svenstrup  Skoleleder 
Bjarke Krøll Willemoes  Viceskoleleder 



 

 Nyt fra elevrådet (D)    

17.35- 

17.45 

 

Referat: 

Lili og Ella fortalte at der havde været afholdt første møde i det fælles 

elevråd (3. til 9. årgang). Alle årgange har valgt repræsentanter til 

elevrådet. 

Lilli, Madeline og Ella er valgt til formandskabet, og vil også være dem 

der deltager på bestyrelsesmøderne. 

 

Punkter fra elevrådsmødet 

Affaldssortering er kommet ok fra start - lettest i de små klasser. Måske 

brug for afklaring af hvor / hvordan affald skal hen i containergården. 

 

PBL – elevinput fra elevrådet om at de fleste årgange synes det er 

spændende. Nogle af de ældste årgange har forslag om at elevernes 

indrages mere i valg af projekttema. 

 

9. årg savner understøttende undervisning. Det, der tidligere har været 

organiseret som USUvalg, hvor eleverne for en 8-ugersperiode kunne 

vælge ”valghold” på tværs af 7-9 årgang.  

Eleverne / elevrådet skal inddrages i hvordan USUmodel bliver 

fremadrettet, eller hvodan valghold / og arbejdet på tværs af 7-9 årgang 

kan tilgodeses. 

 

Ny legeplads i skolegården. Eleverne spørger til tidsplanen. Simon kunne 

oplyse, at planen er at ny-indretning af legeplads forventes at ville ske i 

første halvdel af 2022. Der vil være afsat økonomi til dette på mindst 

1.000.000. kr. 

 

Vandautomat. Ønske om flere. I F- fløjen  og i A-fløjen. 

 

Ønske om diskofest for de mindste og også en udskolingsfest. Diskofest 

er på vej i SFO-regi. Elevrådet arbejder videre med fest / arrangement 

for fase 2. 

 

Spørgsmål om organiseringen i fase 2 og hvor meget eleverne er 

sammen på tværs i nuværende model. Bjarke oplyste at klasser 

 Overvej om der er noget 

særligt, vi vil spørge 

eleverne om! 

 



fortsætter hele vejen, men at der arbejdes med et udvidet samarbejde 

og arbejde på tværs på årgange.  

 

 

 Bestyrelsens principper (D)    

 UDSAT 

 

Mikkel og AC arbejder med en ”forældreomskrivning” af det senest 

behandlede princip.  

   

 COVID-19    

17.45- 

18.00 

Status 

 

Referat: 

Dette punkt tages under ”nyt fra ledelsen”. 

   

 LEAPS    

18.00- 

19.00 

Skolen har fået endeligt tilsagn om at blive LEAPS skole. 

Mia fra Kata fonden kommer og fortæller om LEAPS og den kommende 

proces med at blive LEAPSskole. 

Mulighed for spørgsmål og dialog. 

 

Referat 

LEAPS-projektet bygger på PBL (projekbaseret læring), så det er en 

fortsættelse af det vi arbejder med nu. LEAPS er et 5 årigt 

skoleudviklingsprojekt, hvor Katafonden stiller projektledere til rådighed 

der er på skolen én dag om ugen, og har til opgave at understøtte 

medarbejderne og ledelsen. 

 

Oplæg fra Mia fra Kata Fonden.  

 Om Kata fonden og LEAPS (Læring og engagement gennem 

autentiske projekter med fokuss på science) 
 

 Vigtigste fokus er elevernes engagement og motivation. Selvom 

”S”et i LEAPS står for Science, er science ikke vægtet mere end 

andre fag. 

 

 Oplæg om projektplanen for de 5 år. 

 

  Simon 



 Følgeforskning på de eksisterende 4 LEAPS-skoler dokumenterer 

gode resultater på både engagement og faglighed. 

  

Bestyrelsen takkede for et godt og informativt oplæg, og ser frem til at 

den udvikling, som skolen allerede så småt er i gang med styrkes og 

fastholdes gennem LEAPS-forløbet. 

Bestyrelsen pointerede det vigtige i at have fokus på 

forældrekommunikationen i forhold til PBL og LEAPS. 

Dette skal tages op i bestyrelsen – både kommunikation til forældre og 

lokalsamfundet. 

 

 

 

 Økonomi (D)    

19.00- 

19.20 
Status: 

Skolens samlede økonomi er i balance med et forventet overskud på ca. 

1.000.000kr i 2021. Det er umiddelbart en mindre forbedring siden 

sidste møde, men der er også ændringer i måden tilskud beregnes på, 

der spiller ind samt nye statslige tilskud. 

 

Der er forventes et mindre forbrug på Skole og Puk, mens der forventes 

et mindre merforbrug på SFO. 

Der er dog stadig en usikkerhed og udgifter og refusioner til specialelever 

og byggeri, der kan flytte regnskabsforventningen med +500.000kr/-

1.500.000kr 

 

Der udarbejdes en oversigt med regnskabsforventning til 

bestyrelsesmøderne. 

 

Referat 

Gennemgang af korrigeret budget sammenholdt med forventet  regnskab 

for henholdsvis Puk, SFO og Skoledelen. 

Fortsat en usikkerhed om vi med sikkerhed kan sige, at der kommer en 

tilførsel af økonomi der dækker ekstraudgifter til segregerede elever. 

 

Grundlæggende god økonomi. 

Bestyrelsen udtrykte tilfredshed med de økonomiske prioriteringer. 

x  Simon 



 

 

 Nyt fra medarbejdere (O)    

19.20- 

19.30 

Jørgen orienterede kort om følgende fra skoledelen: 

 

Covid19 – lærerne er glade for at kunne køre mere normalt med at 

blande elever på årgangen og ikke så mange restriktioner. 

 

Ansættelser, 2 medarbejdere primært til fase 2 er ansat. Vi havde et 

rigtig godt ansøgerfelt 

 

God stemning i medarbejdergruppen 

  Jørgen 

Anne 

 Nyt fra ledelsen (O)    

19.30- 

19.45 

 Ansættelser (se under nyt fra medarbejdere) 

 Fastholdelse/udvikling i elevtal 

Bjarke orinterede om at vi i år kun har haft 1- 2 elever der har 

skiftet skole mellem 6. og 7. klasse. Det er en langt bedre 

fastholdelse end de senste år. Det skyldes måske bl.a at fase2 

strukturen hvor lærere og klasser fortsætter i hele forløbet nu er 

indfaset. Der er på denne årgang og på de fleste andre årgange 

kommet nye elever til. Både elever der vender tilbage efter at 

have prøvet andre skoler og så tilflyttere.  

 Skolestart status – vi er kommet godt i gang med skoleåret. En 

mere normal skoledag i forhold til ophævede restriktioner. 

 

Covid 19- status.  

Vi har i 2. uge af skoleåret haft et smitteudbrud med ca 7-8 smittede 

elever i fase 1. Der var smittede i flere forskellige klasser men vi 

vurderer, at det var samme smittekæde pga søskende og andre 

relationer på tværs af klasser. I forhold til de nye retningslinjer 

hjemsendes der ikke pr automatik hele klasser, men der opspores ”nære 

kontakter”. Dette medførte i alt hjemsendelse af ca. i alt  60-70 elever. 

Det virker, som om det i denne omgang var effektivt nok i forhold til at 

undgå en yderligere smittespredning. 

 

  Simon 

 Nyt fra Formand (O)    

19.45- 

19.50 

 

Referat  

 

  Mikkel 



Ikke noget nyt, men et opmærksomhedspunkt på, at bestyrelsen på 

kommende møde / møder skal tage stilling til hvordan forældre 

inddrages / kommer tættere på bestyrelsens arbejde. 

 

 Evt. (D)    

19.50- 

19.55 

Intet   Mikkel 

 Evaluering af mødet (D)    

19.55- 

20.00 

 

Referat 

Intet at bemærke 

  Mikkel 

 

Kommende punkter  

Inddraggelse af forældre i bestyrelsesarbejdet . 


